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Hieronder een beknopt overzicht van de gebeurtenissen en 

bijzonderheden van het 91e seizoen van voetbalvereniging 

Berkhout. 

 

 

Het seizoen van Berkhout 1 

De selectie stond voor het derde jaar onder leiding van Rajesh Biseshar. De mutaties 

in de selectie waren voor het Dagblad van Westfriesland aanleiding voor een 

interview met de voorzitter.  De kop van dit artikel luidde als volgt:  “Meer kwaliteit en 

meer kwantiteit bij Berkhout”. Dit was op zich een juiste aanhef, het seizoen werd 

gestart met 37 selectiespelers met daarin diverse nieuwe goede voetballers. 

De eerste twee wedstrijden werden gewonnen maar daarna kwam de klad erin en 

werd er vier keer op rij verloren. Het bleef daarna slecht gaan. Er werden nog wel 

enkele punten gepakt maar alleen tegen de andere staartploegen. Een verrassend 

resultaat tegen een hoogvlieger was er niet.  

Vanwege de versterkte degradatieregeling werd na verloop van tijd het ontlopen van 

de nacompetitie een concrete doelstelling. Na de oorwassing tegen Victoria O (6-1) 

op 23 april was dit onmogelijk geworden. Voor het bestuur was dit de aanleiding om 

de hoofdtrainer op non-actief te zetten en een interim duo aan te stellen. Een 

dergelijk besluit is ongebruikelijk in het amateurvoetbal en wellicht hebben wij ook 

ervaren waarom. De rust keerde daarna niet meer terug. Integendeel.  

De nieuwe doelstelling om dan de hoogst geklasseerde plek in de nacompetitie te 

bereiken werd ook niet behaald. De eerste wedstrijd voor de nacompetitie werd 

daarom een uitwedstrijd, op 4 juni tegen Onze Gezellen. Het werd een terechte 

nederlaag en daarmee was degradatie naar de 5e klasse een feit. Diezelfde middag 

werd het verdriet verdronken op ons terras. Er werd een groepsfoto gemaakt en 

geappt naar de reeds in februari gecontracteerde nieuwe hoofdtrainer, Bas Ijselstijn. 

 

Een dieptepunt 

Het dieptepunt van het vorige seizoen was niet de zojuist genoemde degradatie. Dat 

was de wedstrijd op zondag 16 april tegen kampioenskandidaat Alkmaarsche Boys. 

De wegens buitenspel afgekeurde gelijkmaker vlak voor tijd was voor een aantal 

Alkmaarse spelers reden om de scheidsrechter (alsmede Dave Smal) zeer 

bedreigend tegemoet te treden. En dan zeg ik het nu heel netjes. In ons verslag naar 

de KNVB stond het iets anders beschreven. De scheidsrechter moest letterlijk 

hardlopend van het veld vluchten en de veiligheid van zijn kleedkamer opzoeken. 

Daar is hij, vergezeld door Ron Stroop, nog lange tijd gebleven.  Zijn eerste reactie in 

de kantine was nog luchtig:  “never a dull moment in Berkhout”, maar toen wij later in 



de week contact met de leidsman zochten, meldde hij dat het hem behoorlijk veel 

heeft gedaan. Na hoor en wederhoor besloot de afdeling tuchtzaken van de KNVB 

om Alkmaarsche Boys te straffen door twee punten in mindering te brengen. Dit heeft 

hen wellicht het kampioenschap gekost. De afdeling competitiezaken was sneller met 

haar beslissing: het restant van de wedstrijd moest worden uitgespeeld. Het ging om 

3 minuten. 

Zo kon het gebeuren dat er op zondag 7 mei een wedstrijd van drie minuten op het 

programma stond. Gekscherend werd er in het dorp gerept over een extra 

kermisattractie. Velen wilden deze attractie blijkbaar met hun eigen ogen 

aanschouwen want niet vaak was er zoveel publiek bij een thuiswedstrijd van het 

eerste. In de drie minuten werd er niet gescoord dus de eindstand werd 4-4. Dus 

toch nog wel een punt tegen een hoogvlieger. Ook vielen er nog drie gele kaarten en 

een rode kaart te noteren. Dat kon er ook nog wel bij. 

 

Berkhout 2 ZAAL kampioen 

Een Berkhouter team dat kampioen wordt, gebeurt niet ieder jaar. Met een 

kampioenschap verdien je het om genoemd te worden in het jaarverslag. Na 

Berkhout 3 in seizoen 21/22 was het vorig seizoen ons tweede zaalvoetbalteam dat 

de schaal omhoog kon houden. Niet figuurlijk, maar letterlijk natuurlijk. Ook dat is 

traditie. Het hele seizoen was het ongelooflijk spannend omdat concurrent Zwaag 16 

gelijk op bleef gaan. De onderlinge wedstrijd op 3 mei eindigde ook in een gelijkspel 

maar op 17 mei werd het kampioenschap definitief binnengesleept met een 11-2 

overwinning op Zwaag 9. Het feest in de kleedkamer was groots maar werd later in 

de avond toch overtroffen door het feest in de kantine.  

 

Speciale mailing naar leden 

Op 17 april ontvingen alle leden een speciale mailing. Dan moet er wel wat aan de 

hand zijn. Dat was ook wel zo. Ten tijde van de gestaakte wedstrijd tegen 

Alkmaarsche Boys waren er meer incidenten op niet-sportief gebied. Een van onze 

clubscheidsrechters voelde zich verbaal aangevallen en wel dusdanig dat hij er wel 

klaar mee was. Voor het bestuur was hiermee ook de maat vol. In de mailing werden 

twee maatregelen aangekondigd.  Maatregel 1. Elke teambegeleider dient een speler 

die verbaal tekeer gaat tegen een clubscheidsrechter direct te wisselen. Maatregel 2. 

Wanneer meerdere spelers van een team zich tijdens een wedstrijd veelvuldig 

schuldig maken aan commentaar op de leiding, deelt de wedstrijdsecretaris geen 

scheidsrechter in voor de eerstvolgende thuiswedstrijd. Het team dient dan zelf voor 

een scheidsrechter te zorgen. Deze twee maatregelen zijn en blijven van kracht. 

Het verscherpte beleid werd in een bredere context kenbaar gemaakt door middel 

van een opvallend bord bij het A- en B-veld. 

 

Meidenclinic 

Aan het einde van het seizoen werd er een damescommissie opgericht. Deze nieuwe 

damescommissie organiseerde op 17 juni, onder stralende omstandigheden, een 

voetbalclinic voor de meiden. Men had een leuk en ludiek parcours van onderdelen 



samengesteld. Wat te denken van voetbalbowling in duobroek en hoepelrokvoetbal. 

Verzin het maar. Gezien de hitte was de sproeierslalom ook een 'cool' onderdeel.  

Er werd afgesloten met een partijspel waarbij ook de vele vrijwilligers mee mochten 

doen. Al met al een geslaagde middag die voor herhaling vatbaar is.  

 

Sponsoravond 

Op vrijdagavond 17 maart werd de tweejaarlijkse sponsoravond georganiseerd bij en 

door Hydro West. Met zo’n 40 aanwezigen kunnen we zeker spreken van een 

succes. Logisch ook wel, want onze sponsors wisten wel dat Hydro West een mooi 

bedrijf is om te bezoeken. Met trots vertelde directeur Jarno Kollis over de vele mooie 

hydraulische systemen die ze leveren in binnen- en buitenland. 

 

Gevelrenovatie, schilderwerk en meer…. 

In de maand maart zijn alle gevels van het gebouw professioneel gereinigd met hoge 

druk en heet water. Voor de extra verweerde noordgevel bleek dit onvoldoende 

resultaat op te leveren, waarna werd besloten om die gevel alsnog te laten 

zandstralen. De voor-en-na foto’s zijn het bewijs dat het resultaat spectaculair 

genoemd kan worden. De gevels zien er weer uit als nieuw. 

Daarnaast was er de wens en de noodzaak om ook het schilderwerk aan te pakken. 

Aanvankelijk was de gedachte om dit door leden te laten uitvoeren onder begeleiding 

van enkele professionele schilders uit het dorp. Bij nader inzien zagen die er toch 

weinig heil in om leden in te zetten. Dat betekende natuurlijk wel dat ze er zelf nog 

meer tijd in moesten steken. En dat deden ze!  Uiteindelijk hebben Ramon Braas, 

Brian Mook, Richard Meissen en Gert Jan Bakker de gehele klus voor hun rekening 

genomen. Het was een flinke klus want er moesten behoorlijk veel reparaties worden 

uitgevoerd voordat er überhaupt geschilderd kon worden. We zullen de aankomende 

jaren het onderhoud beter moeten uitvoeren. Maar laat ik op deze plaats toch vooral 

de vier genoemde mannen nogmaals ontzettend bedanken. Zelfs de materiaalkosten 

zijn niet in rekening gebracht! 

 

De accommodatie werd daarnaast ook verfraaid door het nieuwe pad naar het B-

veld, door een nieuwe fietsenstalling en een nieuw kunststof hekwerk langs het 

terras. 

Het grootste pijnpunt van onze accommodatie zit ‘m in de onkruidbestrijding. De inzet 

en de middelen die de gemeente toepast schieten tekort. We zullen zelf meer 

moeten doen om het er netjes uit te laten uitzien.  

 

Jeugd 

We hadden dit seizoen zeven jeugdteams waarvan twee meidenteams. En nog wat 

kabouters. We prijzen ons gelukkig dat het elk jaar weer lukt om geleiders en trainers 

te hebben voor al onze jeugdteams. Dat is echt geen vanzelfsprekendheid.  

Met maar liefst 80 personen was de jeugd van Berkhout goed vertegenwoordigd bij 

de wedstrijd van AZ tegen RKC op 23 april.  



Het seizoen voor de jeugd werd op 3 juni traditiegetrouw afgesloten met de Sport en 

Prestatiedag, al meer dan 25 jaar een juweeltje van de club. De 

weersomstandigheden waren weer prachtig. Blijkbaar krijg je wat je verdient. Niets 

mooier dan een trots gezicht van een jeugdig lid dat zijn of haar diploma met daarop 

alle prestaties in ontvangst neemt. Natuurlijk ook even goed kijken of de prestaties 

weer beter zijn dan vorig jaar.  

De Penaltybokaal was zowel bij de pupillen als de junioren spannend. Uiteindelijk 

werd er gewonnen door Kjell Koster bij de pupillen en Jort de Kiewit bij de junioren.  

Voor de jongste jeugdleden was er ook weer de kampeernacht. Je tentje opzetten op 

het A-veld, dat onthoud je toch voor de rest van je leven, zelfs als het niet gaat 

onweren. In de avond werd er zelfs een echte lasergame georganiseerd op het 

trainingsveld. Zo werd de vrije trap-muur van kunststof poppen weer eens gebruikt, 

om achter te schuilen. 

De seizoensafsluiting van de JO17 verdient ook een aparte vermelding in het 

jaarverslag. Op het volle programma van dat weekend stond onder andere een quiz 

met als hoofdprijs een rondvlucht boven de omgeving. Over herinneringen voor het 

leven gesproken, nou dit zal er zeker een worden voor de twee gelukkige winnaars. 

 

Kantine 

Dan ga ik nog even de kantine in, iets wat ik wel vaker doe overigens. Daarbij gaat 

de gedachte altijd eerst uit naar de bezetting van de kantinediensten op zaterdag en 

zondag. We kunnen terugkijken op een redelijk goed seizoen wat dat betreft. Een 

enkele keer gaat het mis of doet er iemand moeilijk ten aanzien van het vervullen van 

zijn vrijwilligerstaak, maar dat zijn gelukkig incidenten.  

Wat opvalt is dat er op de zondag veel gegeten wordt. De persoon die in de keuken 

staat, heeft het er vaak maar druk mee. De roep om patat wordt vaak gehoord maar 

we willen geen snackbar worden waar je een complete maaltijd kan bestellen. 

Daarvoor ga je naar De Ridder. 

We stapten dit seizoen af van de plastic bekertjes. Er werden fraaie kopjes, met 

Berkhout-logo, aangeschaft. Duurzaamheid speelt ook een rol bij het statiegeld. 

Vanaf 1 april werd er ook statiegeld geheven op blikjes. Ook die kunnen allemaal in 

de blauwe container gegooid worden. De opbrengst ging vorig seizoen naar Bake for 

Life. 

Het koffieapparaat was een bron van ergernis. De ene na de andere storing trof ons 

op de meest vervelende momenten. Er werd een nieuwe aangeschaft. 

Een nog grotere ergernis was de vrieskast. Die vertoonde veel te veel ijsvorming. We 

zullen de lijdensweg niet in detail doornemen, maar inmiddels staat er een nieuwe, 

terwijl de oude nog niet zo oud was. Soms heb je pech. 

 

Twee projecten van de Vrienden van Berkhout 

Onze bijna honderd financiële vrienden gaven hun fiat aan twee wat grotere 

uitgaven. Er werden zes mooie kunststof zitbanken aangeschaft en twee nieuwe 

pupillendoelen. Een van die nieuwe doelen is door onvoorzichtig gebruik alweer 



zwaar beschadigd. U begrijpt dat we hier flink van balen. Dit valt niet onder de 

garantie! 

 

Seizoensafsluiting 

Op 25 juni werd het seizoen afgesloten met een mixtoernooi met 12 deelnemende 

teams. De weersomstandigheden waren weer tropisch dus de verkoelende 

tuinsproeier en het kinderzwembadje waren meer dan welkom. Dorstig weer dus ook. 

En daar krijg je dan weer honger van. Die kon gestild worden bij de pizza foodtruck 

op het A-veld voor het terras. 

Voor toernooileider Ron Stroop eindigde deze dag uitermate vervelend. De precieze 

diagnose van wat hem toen is overkomen, is nooit vastgesteld, maar van de 

gevolgen heeft hij nog dagelijks last.  

 

De helden van de vereniging 

Uiteraard heb ik het over onze vrijwilligers. We prijzen ons zeer gelukkig met onze 

vele vaste vrijwilligers. De ene vrijwilliger treedt wekelijks op de voorgrond, andere 

vrijwilligers doen hun werk altijd op de achtergrond. We kunnen niet dankbaar 

genoeg zijn voor al hun inzet. 

 

Ja, we hebben vacatures. We zoeken nieuwe scheidsrechters voor zaterdag en 

zondag, we willen het bestuur graag uitbreiden met iemand voor zaken aangaande 

de accommodatie en tenslotte zoeken we ook versterking voor de 

maandagochtendploeg. Dat mag trouwens ook best een nieuwe 

dinsdagochtendploeg worden.  

 

Tot slot 

Het gaat goed met voetbalvereniging Berkhout. De financiën zijn op orde, de 

accommodatie mag er zijn, we hebben bijna 100 vaste vrijwilligers, een behoorlijk 

stabiel sponsorbestand, drie zeer trouwe hoofdsponsors en ook niet onbelangrijk: het 

ledenaantal is wederom gegroeid. Met maar liefst 21 teams zijn we aan het huidige 

seizoen begonnen, twee meer dan het seizoen ervoor. 

 

 

Namens het bestuur van voetbalvereniging Berkhout, 

 

René Bot 

Voorziiter 

 


